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Boligudvalget 2020-21
BOU Alm.del - foreløbigt svar på spørgsmål 45 

Offentligt



 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Kan ministeren bekræfte, at ejere af ejerlejligheder har fået pålagt at indberette størrelsen 

af deres altan og i givet fald endvidere oplyse, hvornår ejere af ejerlejligheder har fået 

dette pålagt, samt oplyse om opmåling og indberetning vedrørende altanstørrelse skal ske 

i henhold til den såkaldte arealvejledning? 

 

Svar 

Det er desværre ikke muligt at svare inden for fristen, da det bl.a. har været nødvendigt at 

undersøge praksis for registrering af arealoplysninger for altaner. Et endeligt svar forven-

tes oversendt primo februar 2021. 

 


